
 
 

Medlemsbrev till HAEF:s medlemmar april 2009 
 

Arbetet med ny affär går vidare 
 

Föreningens extrastämma tog ett principbeslut i januari att gå vidare med bygge av ny 

affär i Byviken. Länsstyrelsen har ju beslutat om stöd med den summa som vi sökt. Målet 

är att en ny affär skall vara igång till sommaren 2010. En projektgrupp under ledning av 

Tage Lundmark arbetar nu med att förbereda projektering av bygget och har hittills bl a 

studerat olika lösningar för markarbetet, vatten och avlopp. Projektgruppen kommer 

själva att rapportera mer i detalj om framstegen. 

 

Samtidigt pågår ett arbete med översyn av affärens ekonomi, där bolagets styrelse 

tillsammans med personalen ser över alla kostnader, rutiner och öppettider. Det visade sig 

att affären gjorde en stor förlust 2008. Målet är att ha en god ekonomi när vi bygget 

startar på allvar. En avstämning kommer att göras i slutet av sommaren. 

 

Finansiering av den nya affären förutsätter också att nya pengar satsas från ägarna, dvs. 

alla vi medlemmar i HAEF. Många har redan ställt upp med att förbinda sig att köpa fler 

andelar och att låna ut pengar. Det är också viktigt att vi värvar nya medlemmar. 

Föreningens styrelse kommer att höra av sig under våren. 

 

Vi återkommer i maj med schema för ideellt arbete i sommar 

. 

Vi behöver fler som arbetar aktivt i styrelsen. Tänk på det inför årsstämman som 

preliminärt planeras till den 13 juni. Anmäl ditt intresse! 

 

Om du kan tänka dig att få medlemsutskick via e-post och inte meddelat din e-postadress, 

mejla till haef.holmon@gmail.com 

 
HAEF:s styrelse 

 
http://www.holmon.com/Lanthandeln 

 


